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Plats och tid Hotell Lappland kl 17 - 19 

Beslutande Ledamöter 

Gustaf Axelsson, näringslivschef ordförande 
Roland Sjögren (KD) 
Christer Rönnlund (M) 
Lilly Bäcklund, (S) 
David Cassini Bäckström, Företagarna 
Ola Hedestig, Företagarna 
Ronnie Göransson, Företagarna 
Katarina Lindahl, Företagarna 
 

Övriga närvarande Inga övriga närvarande 

Justerare Ola Hedestig  

Justeringens plats och tid Näringslivskontoret 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer 243-251 
 Ingrid Sjöberg  

 Ordförande 

  

 Gustaf Axelsson  

 Justerare 

  

 Ola Hedestig   
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§ 243  

Val av justerare 

Beslut 

Mötet väljer Ola Hedestig till justerare 
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§ 244  

Genomgång av föregående protokoll 

Beslut 

Föregående protokoll läggs till handlingarna 
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§ 245  

Aktuellt i Lyckseles näringsliv. 
Varje ledamot ger en kort information om vilka frågor som ligger högt på agendan 
hos Lyckseles företag 

  
 

Aktivitet för att stötta gröna näringar, öka Lyckseles självförsörjningsgrad är en 
fråga som bör undersökas mer. 
  
Postiva signaler från näringslivet.  
Julhandeln är igång.  
Flera företag söker kompetens. 
Bostäder efterfrågas. 
El-drivna lastbilar visades i Lycksele mitten på november. 
Holmen och Norra Skog har ökat sin personal. 
 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen. 
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§ 246  

Tema Agenda2030 
Varje aktör förbereder inspel med koppling till dagens tema. 
 
Företagarna nämner nettozero vilket ingår i flertalet avtal numera. (att inte ta av 
jordens resurser)  
Kommunen arbetar med agenda 2030 i alla beslut, ett exempel är kostpolicyn där 
det blivit konkreta åtgärder. Att prioritera gå och cykelvägar är ett annat exempel.  
Resepolicyn innebär digitala möten i alla fall där det går.  
Inköp av el-bilar har gjorts. 

Social hållbarhet är en viktig del i agenda 2030.  
Sjukskrivning, korttidsfrånvaro är relativt omfattande i Lycksele kommun. 
Kommunen arbetar för att skapa miljöer som lockar till rörelse och aktivitet. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen 
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§ 247  

Sammanträdesplan 2023 

Beslut 

Sammanträdesplan 2023 beslutas. 

14/2 Energi och inflation 

18/4 Kompetensförsörjning 

29/8 (infrastruktur) 

24/10 (myndighetsservice) 

12/12 (upphandling) 

 

Ämnesområden kan eventuellt revideras. 
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§ 248  

Fotografering inför gemensamt julkort  

 

Beslut 

Foto taget för att skickas ut till Lyckseles företag, med en hälsning från 

Näringslivsrådet. 
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§ 249  

Näringslivsrådet bjuder in till Stormöte för näringslivet 

Beslut 

Näringslivsrådet beslutar om att ett stormöte med Näringslivet ska hållas 

Vecka 17, onsdag 26 april. 

 

§ 250 

Information 

Lycksele Kommun: Möte för Byggföretag- och fastighetsbransch i 

samarbete med Svenskt Näringsliv. Fokus nya bostäder. Eventuellt 22 mars. 

 

Företagarna/Lycksele Handel: Arbetar för utökade förmåner för lokala 

företag som är medlemmar i föreningen Företagarna. En ny variant av 

Lycksele kortet är på gång, där kunden kan se saldo. Det kommer också att 

erbjudas digitala alternativ för betalning.  

Finns behov av fler träningslokaler för att ge ungdomar möjlighet att träna. 

Västerbottens Handelskammare: Ej närvarnade. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen 
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§ 251  

Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor. 

 


